
Interpelácia č. 75/2015   
 
 
5. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 14.9.2015  
 
 
 
Garanič: 
Moja interpelácia sa týka Európskeho týždňa mobility. Je to každoročná kampaň 
o udržateľnej mestskej mobilite. Koná sa v období od 16. do 22. septembra. Chcel by som sa 
opýtať, či mesto neplánuje nadviazať alebo či sa zúčastni tejto kampane, ako po minulé ročné 
obdobia, po minulé roky s niečím takým, ako boli elektromobily, elektrické segwaye a pod. 
a ak sa nezapojilo do tejto kampane, tak prečo. 
 
PhDr. Čižmár: 
Preveríme tieto možnosti, čo sa týka zapojenia formou nejakých aktivít. Možno požiadame aj 
školy a školské zariadenia ak sa to môže konať na úrovni nejakej propagácie, myslím takej, 
ktorú môžeme pripraviť v krátkom období.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 14.9.2015 
 
 
 
 
 
 


